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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032103-0001/2010-33 
Datum: 1.7.2010 
 

ZAPISNIK  
33. redne seje občinskega sveta občine Kanal ob Soči, ki je bila dne 1.7.2010 ob 17,00 uri v sejni sobi 

občine, Trg svobode 23, Kanal 
 

Seje so se udeležili občinski svetniki ( priloga: lista navzočnosti članov občinskega sveta 33. redne 
seje občinskega sveta dne 1.7.2010).  
Opravičeno odsotna občinska svetnika Radovan Pušnar in Lilijana Velikonja; 
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, župan 
- Nives Prijatelj, dir. občinske uprave 
- Simon Vendramin, Gasilska enota Nova Gorica ( 2. točka dnevnega reda) 
- Ivan Knafelc, poveljnik poveljstva JGS ( 2. točka dnevnega reda) 
- Aleksander Petrič, starešina LD Kanal ( 11. točka dnevnega reda)  

 
Sejo je sklical in zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodila pa podžupanja Milica Zimic. 
Predsedujoča je na začetku seje najprej pozdravila prisotne ter ugotovila sklepčnost. Na seji je bilo 
prisotnih 15 od 17 občinskih svetnikov. 
 
Predsedujoča je najprej dala v potrditev zapisnik 32. redne seje občinskega sveta in poročilo o 
realizaciji sprejetih sklepov ter zapisnik 4. izredne seje občinskega sveta in poročilo o realizaciji 
sprejetih sklepov. 
Pripombe na zapisnik so bile naslednje: 
Občinski svetnik Klemen Stanič je podal pripombo na zapisnik 4. izredne seje – točka Vprašanja, 
predlogi in pobude občinskih svetnikov in sicer, da se popravi njegovo izvajanje v zvezi s cestama 
Zakanalščica in Skale – Gorenje Polje. Na seji je predlagal projektni pristop k reševanju tega 
problema, zato naj se v zapisnik tudi tako zapiše. 
Občinska svetnica Milena Čargo je omenila prvo stran zapisnika 32. redne seje in opozorila na 
napako pri imenovanju odbora ( navedba ostalih prisotnih na seji). Na seji je bil prisoten Valter Reščič, 
podpredsednik Odbora za gospodarstvo in ne Odbora za negospodarstvo, kot je zapisano. 
Občinski svetnik Ivan Humar je omenil njegovo izvajanje na 6. strani zapisnika 32. redne seje – 
predlog Sklepa o ponovnem aktiviranju Podružnične šole Kal nad Kanalom in pripomnil, da se zapisnik 
dopolni z njegovo razpravo. 
Drugih pripomb na oba zapisnika ni bilo, zato ju je predsedujoča dala v potrditev. 
 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15, ZA 12, PROTI 0) sprejeli 

 
SKLEP 

 
Potrdi se zapisnik 32. redne seje občinskega sveta in poročilo o realizaciji sprejetih sklepov ter 
zapisnik 4. izredne seje občinskega sveta in poročilo o realizaciji sprejetih sklepov s 
pripombami. 
 
Predsedujoča je nato prebrala predlagani dnevni red in nanj odprla razpravo. 
Občinski svetnik Ivan Humar je povedal, da je razočaran, ker se na dnevni red ni uvrstilo točke – 
odločanje o uskladitvi imena občine z zakonskim imenom. Občinski svet je v zvezi s tem sprejel dva 
sklepa in ker je ta seja verjetno zadnja v tem mandatu in se zadeve kot kaže ne bo izpeljalo, 
dnevnega reda ne bo podprl. 
Občinski svetnik Marko Bucik je predlagal, da se na dnevni red uvrsti dodatno točko in sicer prošnjo 
Konjeniškega društva Korada za odobritev postavitve začasnega montažnega objekta. Prošnjo se 
lahko obravnava tudi pod točko Razno. 
Direktorica občinske uprave je predlagala, da se prošnjo obravnava pod točko Razno. 
Predsedujoča je nato dala v potrditev predlagani dnevni red. 
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Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 14, ZA 14, PROTI 0) potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o porabi koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo – 2.branje. 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Ocene požarne ogroženosti občine Kanal ob 
Soči.  

3. Seznanitev in razprava o Poročilu o poslovanju družbe Komunala Nova Gorica 
d.d. in izvajanju gospodarske javne službe ravnanja z odpadki v letu 2009 za 
Občino Kanal ob Soči. 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta za ureditev avtobusnega postajališča Ajba in izvedba 
priključka Ajba na glavno cesto. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta – večnamenski objekt na Srednjem. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi invest programa za 
nadaljevanje obnove telovadnice OŠ Kanal – 2. faza v večnamensko dvorano. 

7. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o zagotovitvi dodatnih sredstev 
JZGRD – GE Nova Gorica. 

8. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o koriščenju sredstev proračunske 
rezerve. 

9. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o spremembi Sklepa o ponovnem 
aktiviranju podružnične šole Kal nad Kanalom. 

10. Premoženjsko pravne zadeve. 
11. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

 
1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o porabi koncesijske dajatve za 

trajnostno gospodarjenje z divjadjo – 2.branje. 
Uvodno obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Slavko Jereb ( priloga – osnutek 
zapisnika odbora). 
Razprave ni bilo. 
Predsedujoča je dala predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno 
gospodarjenje z divjadjo občinskemu svetu v potrditev. 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, 14 ZA, 0 PROTI) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Sprejme se Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo. 
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Ocene požarne ogroženosti občine Kanal ob 
Soči.  

Uvodno obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Slavko Jereb ( priloga – osnutek 
zapisnika odbora). Opozoril je tudi na nekatere dele naselij ( Plave, Gorenja vas…), kjer ni 
možen dostop z gasilskim vozilom, niti nimajo požarne vode in to tudi dvigne kategorijo 
požarne ogroženosti v tistih krajevnih skupnostih, kjer naselja ležijo. Gasilska društva bodo 
morala pripraviti operativne načrte požarne ogroženosti in predlagati ukrepe v določenih 
krajih in naseljih. 
Daljšo predstavitev in razlago ocene požarne ogroženosti je podal pripravljalec gradiva 
Simon Vendramin, poveljnik GE Nova Gorica. 
Poveljnik poveljstva Javne gasilske službe, Ivan Knafelc je povedal, da se je poveljstvo 
sestalo en dan pred sejo in obravnavalo Oceno požarne ogroženosti. Na sestanku je bil 
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sprejet sklep, da se gradiva, ki se obravnavajo tudi na seji občinskega sveta, pošlje članom 
poveljstva JGS vsaj štirinajst dni pred sejo. Predlagano gradivo ni obravnavalo PGD Kanal, 
ker je bil odsoten in sestanka ni mogel sklicati. Tak dokument morajo predhodno obravnavati 
vsa gasilska društva in šele potem poveljstvo. Na sestanku je bilo ugotovljeno, da so v 
gradivu določene pomanjkljivosti, zato ga poveljstvo ni potrdilo. Te pomanjkljivosti pa so že 
odpravljene in poveljstvo se bo še enkrat sestalo in potrdilo ta dokument. Poveljstvo je tudi 
sklenilo, naj bodo v dokumentu samo uradni podatki ( potrebno dobiti požarne načrte tudi od 
podjetij Eurokabel in Kartonaža Munih ). Ti podatki so potrebni tudi zaradi lažjega dela 
gasilcev. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Risto Djurić, Ivan Humar, Klemen Stanič, Marko 
Bucik, Marko Kodelja. Pripombe in vprašanja so bila naslednja: 
- Ali ima JGS zakonsko podlago, da lahko zahteva od podjetij požarne načrte. Gre za 
pomembno zadevo, zato naj se od  podjetij zahteva, da to uredijo in dostavijo dokument tudi 
javni gasilski službi občine; 
- Ali se je z metodologijo, ki je bila uporabljena pri pripravi tega dokumenta, zajelo bistvo,. Na 
podlagi tega se potem opredeli tudi stopnjo požarne ogroženosti, posledično temu tudi 
primerna opremljenost in zagotavljanje nadstandarda pri dejavnosti požarne ogroženosti; 
- Opredelitev razdalje – naselje Levpa ne leži samo ob glavni cesti, ampak zajema zaselke, 
ki so tudi 8 km oddaljeni od centra Levpe. Enako velja tudi za Kal nad Kanal; Ta teren bi bilo 
zato potrebno bolj kompleksno oziroma specifično obdelati; 
- Ni prav veliko podjetij oziroma ustanov, ki izpolnjujejo pogoje za pripravo načrta požarne 
ogroženosti; 
- Dokument zajema javno infratsrukturo ( hidrante, vodooskrbni sistem, vodohrame) v občini, 
kar je zelo pomembno in tudi, da se ga lahko dopolnjuje oziroma revidira vsakih pet let ali še 
pogosteje; Iz tega je tudi razvidno, kaj potrebujejo določena naselja v občini; 
- V dokument naj se v bodoče vključi nova naselja in naj se jih obravnava kot so napisana v 
statutu občine; 
- V dokumentu je navedeno, da npr. bencinski servis Deskle spada v 3. kategorijo, prav tako 
tudi Plastik kanal, medtem ko je Salonit Anhovo opredeljeno kot 4. kategorija; 
- Ali se pripravlja oceno naravne ogroženosti ( potres, usadi in udori, plazovi in poplave in za 
ostale nevarne situacije)? 
Na vprašanja in pripombe je odgovarjal pripravljalec gradiva Simon Vendramin. Pravilnik 
o požarnem redu predpisuje, da v kolikor objekt zapade v 3. ali višjo stopnjo požarne 
ogroženosti, oziroma, kjer se v objektu zbira več kot 100 ljudi, se mora poleg izvlečka o 
požarnem redu, izdelati tudi požarni načrt, ki je osnova za gasilce pri intervencijah. En izvod 
požarnega načrta se mora dostaviti tisti gasilski enoti, ki pokriva to področje. Pristojnost 
nadziranja ima inšpektor. Metodologija za pripravo dokumenta ni točno določena, ampak je 
prepuščena samemu izdelovalcu. Pri določanju razdalje se je vzelo cerkev, ker je bila vedno 
središče vasi in je največ stanovanjskih objektov postavljeno v bližini cerkve. Ocen naravne 
ogroženosti je več vrst in jih pripravlja civilna zaščita v sodelovanju z Javno gasilsko službo 
občine. Dostopnost do naselij se bo reševalo z operativnimi načrti, v katerih se bo točno 
določilo in lociralo dostopne poti ter izdelalo tudi načrt aktiviranja. Za nova naselja bi se dalo 
oceniti samo bivalno okolje, ocena pa vključuje tudi naravno okolje, promet in vse ostalo. 
Oceno požarne ogroženosti za posamezna podjetja izdela in oceni samo podjetje. Gledano z 
operativnega stališča ima bencinski servis vse rezervoarje pod zemljo, zato večjo nevarnost 
predstavlja poplava in ne toliko požar. PodjetjeSalonit Anhovo je izdelalo požarno ogroženost 
in opredelilo 4. stopnjo zaradi eksplozivov in mazutne postaje.  
Poveljnik poveljstva JGS, Ivan Knafelc je dodal, da je bil tudi na sestanku poveljstva 
izražen pomislek glede določitve razdalj. Glede na to, da so gasilci dobro seznanjeni z imeni 
vasi in zaselkov in tudi Center za obveščanje daje dovolj točne podatke in je zadeva v praksi 
utečena, zato se je poveljstvo strinjalo, da ostane ta zadeva v dokumentu tako kot je. 
Direktorica občinske uprave je še dodala, da Plastik Kanal izdeluje oceno požarne 
ogroženosti, ki je vezana na požarno vodo do podjetja, ki je že urejena, manjka še uporabno 
dovoljenje. 
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Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 15, ZA 15, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Potrdi se Ocena požarne ogroženosti Občine Kanal ob Soči. 
 

3. Seznanitev in razprava o Poročilu o poslovanju družbe Komunala Nova Gorica 
d.d. in izvajanju gospodarske javne službe ravnanja z odpadki v letu 2009 za 
Občino Kanal ob Soči. 

Uvodno obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Slavko Jereb ( priloga – osnutek 
zapisnika odbora). 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Marko Bucik, Ivan Humar, Klemen Stanič; 
Skupna ugotovitev razpravljalcev je bila, da je poročilo v taki obliki pripravljeno za skupščino 
podjetja oziroma njihov nadzorni svet. Poročilo za občino Kanal ob Soči bi moralo biti 
vsebinsko bolj pripravljeno( pomanjkljivosti oziroma šibke točke te občine s predlogi, kako k 
temu pristopiti, odlaganje gradbenega odpada, zeleni odpad, lokacija nelegalnih odlagališč in 
njihova sanacija..), glede na to, da izvajalec to službo na tem območju opravlja že kar nekaj 
let. Omenjen bi moral biti tudi celovit pristop k ločenemu zbiranju odpadkov. V tem poročilu 
oziroma tabeli ni navedenih konkretnih aktivnosti za spremembe. 
Župan je dodal, da je to poslovno poročilo podjetja, ki za občino opravlja pomembno 
dejavnost, zato se mu zdi prav, da se z njim seznani tudi občinski svet. Se pa strinja, da bi 
lahko bilo za občino vsebinsko bolj pripravljeno. 
 
Občinski svetniki pri tej točki niso sprejeli nobenega sklepa. 
 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta za ureditev avtobusnega postajališča Ajba in izvedba 
priključka Ajba na glavno cesto. 

Obrazložitev je podal župan. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Risto Djurić, Klemen Stanič in Ivan Humar. 
Pripombe in vprašanja so bila naslednja: 
- potek financiranja investicije; 
- lokacija postavitve avtobusnega postajališča; 
- vrednost investicije zelo velika; 
- za varno in pravilno ustavljanje avtobusa bi morala poskrbeti Direkcija RS za ceste, saj je to    
  državna cesta; 
- enak problem avtobusnega postajališča je tudi v Plaveh. 
Na vprašanja in pripombe sta odgovorila župan in direktorica občinske uprave. 
V proračunu za leto 2010 je rezervirano 7.000 EUR za odkup zemljišč. Prišlo je do predloga 
spremembe projektne rešitve, zato je zadevo potrebno na novo sprojektirati. Ponudba za 
novo projektiranje znaša 22.000 EUR, za odkup zemljišča pa bi potrebovali še 15.000 EUR, 
tako da bo za ta sredstva potrebno pripraviti sklep za rebalans proračuna za leto 2010. 
Ocena vrednosti same investicije je cca 200.000 EUR, izvajala pa bi se v letu 2011 in 2012; 
Investicija zajema postavitev avtobusnega postajališča skupaj s pločnikom, javno 
razsvetljavo, izogibališča ( zahteva DRSC). Lokacija za postavitev avtobusnega postajališča 
je pri odcepu za deponijo gramoza, drugo pa na nasprotni strani ceste. 
 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 13, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o potrditvi DIIP 
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Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta ( DIIP) za ureditev 
avtobusnega postajališča Ajba in izvedba priključka Ajba na državno cesto G2-
103/1008 Ušnik – Plave. 
Sklep velja takoj. 
 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta – večnamenski objekt na Srednjem. 

Župan je podal obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Marko Bucik, Ivan Humar, Milena Pavlin, Viljem 
Urbančič, Valter Valentinčič, Risto Djurić, Klemen Stanič, Marko Kodelja; 
Pripombe so bile naslednje: 

- osnova za kakršnokoli gradnjo je najprej urejena infrastruktura; 
- na tem območju so že trije objekti, ki jih je potrebno izkoristiti ( lovska koča na 

Srednjem, veteranski dom in dom pod Ježo); 
- kdo bo vzdrževal te objekte; 
- pred izdelavo DIIP-a naj bi se poskušalo izdelati oceno ekonomske upravičenosti 

oziroma donosnosti takega objekta in na podlagi tega bi se odločali; 
- občina naj poišče partnerja, ki bi bil pripravljen sovlagati sredstva v ta objekt in bi 

hkrati nosil tudi del odgovornosti; 
- občina ima na svojem območju veliko takih objektov, nima pa nobenega kmečkega 

turizma oziroma podobnega gostinskega lokala in v tej smeri bi bilo potrebno 
razmišljati; 

- v kolikor bi se ta dom obnovilo, bi ga morali nekomu dati v najem; 
- ta objekt je potrebno zaščititi pred propadanjem; 
- glede na to, da je lokacija objekta atraktivna, bi lahko občina objekt uredila kot 

protokolarni objekt za občino in za potrebe krajanov. V načrtu razvojnih programov 
občine je kar nekaj pomembnih investicij, ki jih bo potrebno izvesti, zato naj se za 
obnovo tega objekta najprej izdela idejni projekt, na osnovi katerega bi se dobilo 
partnerja, ki bi bil pripravljen sovlagati sredstva za njegovo obnovo; 

- pridobiti bi morali tudi mnenje odbora za gospodarstvo in se na terenu pozanimati, ali 
obstaja privatni interes za sodelovanje pri obnovi objekta; 

- morali bi nameniti določena sredstva tudi v te kraje in sicer za obnovo kulturne 
dvorane, druga zadeva pa je gostinski lokal; 

- z obnovo tega objekta bi bilo smiselno počakati do naslednjega sklica občinskega 
sveta, bi pa sredstva v proračunu za obnovo strehe porabili za druga vzdrževalna 
dela, da bi s tem objekt zaščitili pred propadanjem; 

Dir. občinske uprave sta pojasnila, da bi sredstva, ki so letos v proračunu namenili za 
izdelavo PGD in PZI. To so tudi želje krajevne skupnosti. V objektu je kulturna dvorana in 
dve stanovanji, ki sta delno porušeni. V DIIP se je vključilo nekaj variant. Kulturna dvorana 
naj bi ostala v takem obsegu kot je sedaj, v nadstropju pa bi se naredilo turistične sobe 
oziroma apartmaje in bife. S potrditvijo DIIP-a bi se šlo v izdelavo PGD in PZI, potem pa bi 
se moral občinski svet opredeliti tudi za varianto. 
Župan je povedal, da se strinja s pripombami občinskih svetnikov, potrebno se je odločiti ali 
se gre v to investicijo ali ne, vendar bi se dokončno odločitev prepustilo naslednjemu 
občinskemu svetu. 
Podžupanja je predlagala, da se oblikuje sklep, da se sredstva, ki so v proračunu porabi za 
vzdrževalna dela in s tem zaščiti objekt pred propadanjem in da se dokončno odločitev o 
objektu prepusti naslednjemu občinskemu svetu. 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 13, PROTI 1) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Sredstva v višini 17.800 EUR se namenijo za izvedbo nujnih vzdrževalnih del na/v 
objektu Kulturni dom M. Gabrijelčiča na Srednjem. 
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O predlaganem DI-IP-u za ureditev večnamenskega objekta bo sklepal občinski svet v 
novi sestavi po jesenskih lokalnih volitvah. 
Sklep velja takoj. 
 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi invest programa za 
nadaljevanje obnove telovadnice OŠ Kanal – 2. faza v večnamensko dvorano. 

Obrazložitev sta podala župan in dir. občinske uprave. 
V kratki razpravi sta sodelovala občinska svetnika Ivan Humar in Slavko Jereb; 
Občinski svetnik Ivan Humar je za to, da se sklep potrdi, vendar da se gre v investicijo, če 
občina uspe na razpisu. Občinskega svetnika Slavka Jereba pa je zanimalo, kakšne so 
možnosti, da občina uspe na razpisu. 
Dir. občinske uprave je pojasnila, da se ureja večnamensko dvorano in ne športno. Razpis 
pa je odprt do porabe sredstev. 
Župan je dodal, da se bo dinamika obnove spremenila, v kolikor občina na razpisu ne bi bila 
uspešna. 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 11, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Potrdi se novelacija Investicijskega programa za Rekonstrukcijo stavbe telovadnica 
Osnovna šola Kanal, junij 2010, ki ga je izdelalo podjetje APR Poslovno svetovanje 
d.o.o., Pot v Zeleni gaj 29b, 1000 Ljubljana. 
Sklep velja takoj. 
 

7. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o zagotovitvi dodatnih sredstev 
JZGRD – GE Nova Gorica. 

Obrazložitev je podal župan. 
Občinski svetnik Marko Bucik je pripomnil, da bi lahko poiskali potrebna sredstva v 
notranjih rezervah. 
Drugih pripomb ni bilo. 
Župan je odgovoril, da gasilska enota do danes občini ni poslala občini nobenega računa za 
nobeno intervencijo, kar lahko pomeni, da gre tudi pri tem za iskanje notranjih rezerv. 
Občinski svetniki so ( prisotni 14, ZA 9, PROTI 3) sprejeli 
 

SKLEP 
o zagotovitvi dodatnih sredstev za delovanje Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 

dejavnost – Gasilske enote Nova Gorica 
 

Na postavki 4070040 Dejavnost poklicnih gasilskih enot se v proračunu za leto 2010 
zagotovi dodatna sredstva v višini 876,33 EUR za zvišano prispevno stopnjo 
obveznega dodatnega pokojninskega zavarovanja. Znesek se uskladi z rebalansom 
proračuna za leto 2010. 
Sklep velja takoj. 
   

8. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o koriščenju sredstev proračunske 
rezerve. 

Obrazložitev je podal župan. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Klemen Stanič, Ivan Humar, Marko Bucik, 
Slavko Jereb, Risto Djurić, Milena Pavlin; 
Pripombe so bile naslednje: 

- v Globnem je hudournik, ki predstavlja potencialno nevarnost, da bi ob večjem 
deževju še dodatno poplavljal hišo ob Soči, ker ni očiščen; 

- sredstva v tem skladu naj se v prihodnje zviša; 



 7 

- pri Hvalici v Kanalu gre za privatno zemljišče in ker je ta lokacija atraktivna za 
organizacijo raznih prireditev – tudi občinskih, naj se z lastnikom zemljišča sklene 
kompenzacijo; lastnik zemljišča za vsako prireditev postavi določeno ceno; 

- glede na lokacijo bi bilo prav, da se zemljišče ustrezno sanira, da bi v prihodnje ne 
prihajalo več do take škode; 

- usad na Slemenski cesti – ali je to na občinski ali državni cesti; 
- glede na to, da je bil tudi avtokamp v Kanalu močno poškodovan po zadnjih 

poplavah, ali je občina prispevala sredstva iz tega fonda; 
- opravljanje sanacij po privatnih parcelah je nekoliko sporno, ker je takih primerov, ko 

hudourniki rijejo zemljišča v občini veliko, zato bi morali imeti za vse primere enaka 
merila. V hribih ljudje tega sploh ne prijavljajo; 

Župan in direktorica sta pojasnila, da je občini v interesu sanirati desni breg tudi zato, ker bi 
se s tem rešilo javno infrastrukturi ( kanalizacijo in vodovod).  Dogovorjeno je bilo, da se takoj 
naredi projektno dokumentacijo, sedaj pa lastniki ne dovolijo. Parcela, ki se uporablja za 
prireditve ima več lastnikov, od teh sta dva že pokojna, tako da v tem trenutku občina nima 
sogovornika in če bi šli v pridobivanje gradbenega dovoljenja bi imeli težave. Večji del 
sanacije bi potekal pod objektom Kidričeva 8, kjer ima občina par stanovanj. Občina je za 
sanacijo škode v kampu tudi prispevala določena sredstva, vendar ne iz tega sklada. Usad 
na Slemenski cesti je od Liga proti Brdam. 
 
Občinski svetniki so ( prisotni 14, ZA 13, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
 
Za sanacijo poškodovanih infrastrukturnih objektov v neurju 25. 12. 2009 se bodo 
koristila sredstva proračunske rezerve v višini 25.311,00 EUR. 
Sklep velja takoj. 
 

9. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o spremembi Sklepa o ponovnem 
aktiviranju podružnične šole Kal nad Kanalom. 

Obrazložitev je podal župan. 
Sledila je razprava v kateri so sodelovali naslednji občinski svetniki Marko Bucik, Milena 
Pavlin, Milena Čargo, Risto Djurić, Ivan Humar, Valter Valentinčič; 
Občinski svetnik Marko Bucik 
- občinski svet je v zvezi s tem že sprejel sklep, zato ga je potrebno upoštevati, ker se je že 
tudi takrat vedelo, kaj sledi sklepu oziroma za kako velika finančna sredstva gre. Na 
občinskem svetu bi morala biti prisotna tako ravnateljica kot predstavniki staršev. Če pa se 
gre za racionalizacijo, bi jo morali upoštevati tudi v PŠ Kal nad Kanalom z zmanjšanjem 
podaljšanega bivanja. 
Občinski svetnik Risto Djurić je zahteval, da se njegova razprava zapiše v zapisnik: 
Povedal je, da je že pri sprejemanju prejšnjega sklepa glasoval » proti« in bo tako glasoval 
tudi pri tem sklepu.  Ko se je na prejšnji seji razpravljalo o ponovnem aktiviranju Podružnične 
šole v Kalu nad Kanalom so občinske svetnike prevevala določena čustva in tako se je tudi 
pri samem glasovanju o sklepu bolj čustveno reagiralo in se pri tem ni zavedalo vseh 
posledic, ki bodo iz tega nastale. Ministrstvo bi v normalnih pogojih financiralo v matični šoli 
dve učiteljici in eno pomočnico v višini 0,65 % do polne zaposlitve pa občina. Tako bi bili letni 
stroški občine cca 25.000 – 30.000 EUR. Tako pa bo občina na podlagi sprejetega sklepa 
prišla na stroške v višini 110.000 EUR, ker bo ministrstvo financiralo samo eno učiteljico, vse 
ostalo – dve učiteljici in dve pomočnici pa občina. Če se pogleda gradivo od zadnjič, ne pride 
ena pomočnica učiteljice v celoti, ker je nad 15 otrok, če pa bi imeli dva oddelka – v enem 
15, v drugem 16 otrok ( skupaj 31 otrok), bi lahko imeli nadstandard za oba oddelka. Kaj se 
bo zgodilo, ko bodo ti otroci šli v 2. razred, se ne ve. Če bosta dva oddelka, bo ministrstvo še 
vedno financiralo en oddelek, občina pa še 2. in 3. razred. Če je vpisanih 28 otrok, pomeni to 
en oddelek, če pa je otrok 29, sta že dva oddelka. Ministrstvo bo v šolskem letu 2010/2011 
financiralo en oddelek 1. razreda, občina pa še en oddelek v Kanalu in enega v Kalu nad 
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Kanalom. Isto se bo zgodilo z 2. razredom. Šele v 4. razredu, ko bodo prišli v šolo v Kanal 
tudi otroci iz Kala nad Kanalom, se bo v Kanalu uvedlo 2 oddelka, ki ju bo financiralo 
ministrstvo v celoti. Te zadeve so daljnosežne, zato je na to opozarjal že pri sprejemanju 
prvega sklepa in tudi ker ni bilo vse čisto in jasno in prav zaradi tega si je občina naložila 
veliko finančno breme. Sam nima nič proti ponovnem aktiviranju PŠ Kal nad Kanalom, 
vendar ekonomska računica nima kritja na nobeni osnovi. Kar se nadstandarda tiče – otroci v 
Kalu nad Kanalom ne bodo imeli izvenšolskih dejavnosti in podobnih zadev. Je pa danes 
situacija taka, da če se otrok ukvarja z glasbo, mora obiskovati glasbeno šolo v Šempetru, za 
nogomet mora hoditi v Novo Gorica, skratka te zadeve urejajo starši individualno. Dejstvo pa 
je, da ima občina organiziran prevoz otrok v šolo. Ker je bil sklep v zvezi s tem že sprejet in 
ker se o tem ne more dogovarjati od danes do jutri bo glasoval proti. Tudi stranka SDS se s 
tem ne strinja, zato so pripravili dopis v katerem navajajo tudi, da so nekateri sklepi 
protizakoniti.  
Občinska svetnica Milena Čargo se pridružuje mnenju svetnika Djurića. Povedala je, da se 
je en dan pred sejo sestal IO SDS in razpravljal tudi o predlogu sklepa. Nato je prebrala 
stališče, ki ga je odbor zavzel v zvezi z odprtjem te podružnične šole ( priloga - zapisnika). 
Odbor ni proti odprtju šole, meni pa, da zadeva ni pravilno postopkovno izpeljana. Že 
sprejete normative občinski svet ni preklical, zato bi moral občinski svet in župan v dogovoru 
z obema ravnateljema sprejeti stališče glede nadstandarda in šele nato dati zadevo v 
potrditev občinskemu svetu. Zanjo velja prvi sklep, zato bo tudi tokrat glasovala proti 
predlaganemu sklepu zaradi racionalnosti. Potrditev predlaganega sklepa bi pomenilo večjo 
ugodnost za starše, ne pa tudi za otroke. 
Občinski svetnik Ivan Humar je povedal, da je bila odločitev o ponovnem aktiviranju PŠ Kal 
nad Kanalom sprejeta že na prejšnji seji. Tudi ta predlog sklepa bo podprl, ker se bo 
racionaliziralo stroške v matični šoli in je prepričan, da s tem otroci na kvaliteti pouka ne bodo 
močno prikrajšani. 
Občinski svetnik Valter Valentinčič je povedal, da bo tudi podprl sklep. Otroci v 1. razredu 
verjetno morajo imeti dva učitelja in če se bo v OŠ Kanal lahko izvedlo s tremi učitelji za dva 
oddelka, toliko bolje. Meni pa, da v 2. razredu ni več potrebno v oddelku imeti dva učitelja. 
Svoj glas je obrazložila tudi občinska svetnica Milena Pavlin. Že zadnjič je bila proti 
predlaganemu sklepu zato, ker ni prepričana, če se vsi zavedajo v kakšnih časih se sedaj 
živi. Aktiviranje PŠ Kal nad Kanalom pomeni neracionalno trošenje denarja.  
 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 8, PROTI 7) naslednji 
 

SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA 
O PONOVNEM AKTIVIRANJU PODRUŽNČNE ŠOLE KAL NAD KANALOM 

 
 

Občina Kanal ob Soči kot ustanoviteljica v šolskem letu 2010/2011 ponovno aktivira 
Podružnično šolo Kal nad Kanalom. 
V PŠ Kal nad Kanalom se ustanovi en oddelek 1. razreda za 4 učence s podaljšanim 
bivanjem. 
V matični osnovni šoli Kanal se v šolskem letu 2010/2011 organizirata dva oddelka 1. 
razreda za 27 učencev.  
Občina zagotovi sredstva za nadstandardni program z rebalansom proračuna za leto 
2010 ter potrdi sistemizacijo za potrebna delavna mesta. 
Sklep velja takoj. 
 

10. Premoženjsko pravne zadeve. 
10/1. Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra in prodaji nepremičnin 
Župan je podal obrazložitev. 
Sledila je kratka razprava v kateri sta sodelovala občinska svetnika Risto Djurić, ki je opozoril 
na gradnjo objekta na javnem dobrem in Ivan Humar, ki ga je zanimalo, ali je občina pridobila 
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mnenje oziroma pristanek ljudi v vasi. Drugih bistvenih pripomb ni  k predlaganemu sklepu ni 
bilo. 
Župan je odgovoril, da se ni še preverilo, če se gradi na javnem dobru in da občina pri takih 
zadevah vedno pridobi mnenje krajanov oziroma krajevne skupnosti. Tako je tudi v tem 
primeru in je napisano v obrazložitvi. 
 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 10, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o ukinitvi grajenega javnega dobra in prodaji nepremičnin 

 
S tem sklepom se ukine status grajenega javnega dobra na spodaj navedenih 
nepremičninah: 
- na parc. št. 4140/3 vpisani v vl. št. 1159 k.o. Deskle, 
- na parc. št. 514/1 vpisani v vl. št. 244 k.o. Vrh kanalski, 
- na parc. št. 1341/2 vpisani v vl.št. 219 k.o. Ukanje, 
- na parc. št. 1357 vpisani v vl.št. 209 k.o. Ukanje. 
Nepremičnine iz 1. člena tega sklepa prenehajo imeti status grajenega javnega dobra 
in postanejo lastnina Občine Kanal ob Soči. 
Po vpisu lastninske pravice na nepremičninah iz 1.člena tega sklepa v korist Občine 
Kanal ob Soči, se izvede prodaja navedenih nepremičnin v skladu z Uredbo o 
stvarnem premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in 
sicer po metodi neposredne pogodbe. 
Izhodiščna cena za določitev kupnine bo cenitveno poročilo sodnega cenilca in 
izvedenca gradben stroke. Stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo 
kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/2. Sklep o nakupu nepremičnin. 
Župan je podal obrazložitev. 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svetniki so ( prisotni 14, ZA 12, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o nakupu nepremičnin 

 
Občina Kanal ob Soči kupi del nepremičnine parc. št. 277/3 vpisane v vl.št.239 k.o. 
Ročinj in del nepremičnine parc.št.277/2 vpisane v vl.št.564 iste k.o. v skupni izmeri 
cca 35,65 m2. 
Nakup delov nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izveden po končanem postopku 
parcelacije. Vrednost nepremičnin bo določena s cenitvijo sodno zapriseženega 
cenilca gradbene stroke. 
S tem sklepom se letni program pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2010 
dopolnjuje z delom nepremičnin parc.št. 277/3 in 277/1, obe k.o. Ročinj. 
Plačnik stroškov parcelacije in stroškov vezanih s sklenitvijo pravnega posla je občina 
Kanal ob Soči. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/3. Sklep o prodaji stavbnega zemljišča 
Župan je podal obrazložitev. 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svetniki so ( prisotni 15, ZA 14, PROTI 0) sprejeli 
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SKLEP 
o prodaji stavbnega zemljišča 

 
Občina Kanal ob Soči proda spodaj navedeno stavbno zemljišče: 

- parc. št. 494/1 – njiva v izmeri 481,00 m2 vpisana v vl.št.359 k.o. Anhovo 
- parc. št. 758 – travnik v izmeri 310,00 m2 in ekstenzivni sadovnjak v izmeri 

300,00 m2 vpisana v vl. št. 27 k.o. Morsko, 
- parc. št. 910 – ekstenzivni sadovnjak v izmeri 277,00 m2 vpisana v vl.št.479 k.o. 

Ajba. 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa se proda v skladu z Uredbo o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in sicer po 
metodi javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnin iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve sodno 
zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
Vsi stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/4. Sklep o prodaji nepremičnin. 
Župan je podal obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Risto Djurić, Ivan Humar in Marko Bucik; 
Zanimalo jih je kdo so lastniki hiše v Ajbi in opozorili na previdnost, ko se bo izvedlo odmero 
za pločnik ( da ne bi bila dva lastnika tudi na delu zemljišča, ki bo odmerjen za pločnik).  
 
Občinski svetniki so ( prisotni 14, ZA 14, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o prodaji nepremičnin 

 
Občina Kanal ob Soči proda: 

- solastniški delež do ½ na stanovanjski stavbi Ajba 5, ki obsega parc.št. 5/2-
stavbišče v izmeri398,00 m2 in parc. št.5/3 – dvorišče v izmeri 140,00 m2, obe 
vpisani v vl.št. 239 k.o. Ajba, ter solastniški delež do ½ na pripadajočih 
nepremičninah parc.št. 7/6 – gospodarsko poslopje v izmeri 532,00 m2 in njiva 
v izmeri 300,00 m2, vse vpisane v vl.št.239 k.o. Ajba, 

- stanovanjsko stavbo Morsko 15, ki obsega nepremičnine parc. št. 832-
stavbišče v izmeri 230,00 m2 in parc. št.831 – stavbišče v izmeri 400,00 m2, obe 
vpisani v vl.št.27 k.o. Morsko. 

Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa se proda v skladu z z Uredbo o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in sicer po 
metodi javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnin iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve sodno 
zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
Vsi stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 

11. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
Župan je predlagal, da se najprej obravnava o predlogu Sklepa o odmrznitvi sredstev 
proračuna LD Kanal in podal obrazložitev k sklepu. Daljšo obrazložitev je podal starešina 
LD Kanal Aleksander Petrič. 
Sledila je razprava v kateri so sodelovali občinski svetniki Marko Bucik, Slavko Jereb, Risto 
Djurić, Ivan Humar, Valter Valentinčič, Viljem Urbančič in podžupanja Milica Zimic. Na 
vprašanja in pripombe svetnike je odgovarjal Aleksander Petrič.  
Občinski svetniki so na podlagi obrazložitev starešine LD Kanal ugotovili, da so odpravljeni 
razlogi zaradi katerih je občinski svet sprejel sklep o zamrznitev sredstev. 
Podžupanja je nato dala na glasovanje predlog sklepa. 
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Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 15, ZA 15, 0 PROTI) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Lovski družini Kanal se sprosti sredstva iz proračuna občine v letu 2010, ki so se 
zamrznila na podlagi sklepa občinskega sveta št. 032104-0011/2010 z dne 18.3.2010. 
Sklep velja takoj. 
 
Podžupanja je nato dala v razpravo prošnjo Konjeniškega društva Korada o začasni 
postavitvi montažnega objekta. 
Občinski svetnik Marko Bucik je podal obrazložitev k prošnji. Povedal je, da se je društvo 
o zadevi pozanimalo tudi na Upravni enoti Nova Gorica, kjer so povedali, da  jim bodo dali 
soglasje, če najprej pridobijo pozitivno mnenje od občine. Postavitev tega objekta podpira 
tudi poveljnik CZ. Lastnik daje društvu zemljišče v najem brezplačno za dobo 25 let in občina 
s to postavitvijo ne bo imela nobenih stroškov, ker bodo člani društva vse naredili sami. 
Župan je pojasnil, da občinski svet o tem ne more odločati, lahko se le načeloma opredeli 
za, ker obstajajo zakonske podlage o postavljanju takih objektov. Občina lahko na podlagi 
prošnje izda lokacijsko informacijo za tisto parcelo in potem se bo videlo ali je možna 
postavitev montažnega objekta. Sam je načeloma za postavitev. 
 
Župan je nato predlagal občinskim svetnikom, da potrdijo Sklep o delnem odpisu dolga in 
podal obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Ivan Humar, Risto Djurić, Slavko Jereb, Valter 
Valentinčič, Marko Bucik, podžupanja Milica Zimic.  
Na pripombe sta odgovorila župan in dir. občinske uprave. 
Občinski svetniki so nato soglasno ( prisotni 15, ZA 15, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o delnem odpisu dolga 

 
Najemniku neprofitnega trisobnega stanovanja, Gradnikova 28, Kanal, last občine 
Kanal ob Soči, oddanega v najem z najemno pogodbo št. 3-115/81 z dne 22.4.1981 se 
delno odpiše dolg iz naslova neplačevanja najemnine v višini 2.214,00 EUR. 
Sklep velja takoj. 
 
Podžupanja je nato pozvala občinske svetnike, da izpostavijo vprašanja, predloge in 
pobude. 
 
Občinski svetnik Klemen Stanič: 

- ali se je kaj naredilo v zvezi s postavitvijo kontejnerja na železniški postaji v 
Anhovem, na kar je že opozoril; 

- cesta od Plavi do Solkana je v zelo slabem stanju; 
Župan je odgovoril, da v zvezi s postavitvijo kontejnerja ni nič novega, za cesto pa se ve v 
kakšnem stanju je. 
 
Občinski svetnik Risto Djurić 

- opozoril na tri prireditve, ki se bodo dogajale  v nedeljo. Zanimalo ga je, ali ni bil 
narejen program prireditev za celo leto; 

- predlagal, da se opozori vodjo varnostnega okoliša, naj opravi občasne obhode 
železniške postaje v Kanalu, kjer se tam ob večerih in ob vikendih zbira 
mladina.  V Kanal prihajajo z vlakom turisti in je postaja ob ponedeljkih v 
obupnem stanju. 

Župan je odgovoril, da ko si je občina za svojo prireditev rezervirala datum 4. julij, takrat ni 
bilo prijavljene še nobene druge prireditve. 
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Občinski svetnik Marko Bucik: 
- omenil je vodovod Čargova in opozoril na slabo opravljena dela (stanovalci 

ulice so se pritožili, da se cevi zasipa z zemljo, hidrant ne stoji ravno, izvajalec 
ne upošteva niti enega predloga stanovalcev, obstaja bojazen, da se bo po 
asfaltaciji cesta udrla). Meni, da bi morali v takem primeru dela ustaviti. Zahteva 
pa, da izvajalec odkoplje cevi in namesto z zemljo jih ponovno zasuje s 
tamponom za isto ceno kot je bilo dogovorjeno; 

- zanimalo ga je, kako potekajo dela v zvezi s parkirišči na tržnici; 
- streha na športni dvorani v Kanalu še vedno zamaka;  
- ali je občina prejela odgovor od Primorja Ajdovščina ali SENG-a v zvezi s 

sanacijo ceste Kanal – Avče; 
- KS Kanal namerava skupaj s KKM organizirati beach volley, ravno tako tudi v 

Morskem, kjer nameravajo istega dne organizirati tudi srečanje generacij. 
Zanimalo ga je, ali bo občina prispevala sredstva za to. 

Župan je pojasnil, da naj bi se dela v zvezi s parkirišči začela naslednji teden, kar pa se 
sredstev tiče za organizacijo beach volley, je nekaj že dogovorjeno, ne ve pa natančno. 
Dir. občinske uprave je pojasnila, da je Primorje Ajdovščina poslalo predlog za sanacijo 
strehe. V 1. fazi naj bi popravili samo kleparijo, potem se bo streho opazovalo. Ob ogledu 
strhe je deževalo, videli so, da je zadeva kritična, zato so se odločili, da jo bodo v celoti 
sanirali. V zvezi s sanacijo ceste Kanal – Avče občina ni prejela nobenega odgovora ne od 
SENG, ne od Primorja Ajdovščina, tako da ta zadeva trenutno stoji. 
Župan pa je dodal, da bodo za pridobitev uporabnega dovoljenja rabili tudi soglasje občine, 
ki pa ga ne bodo dobili, če stvari ne bodo uredili kot je potrebno. 
 
Občinski svetnik Ivan Humar: 

- tudi nanj so se obrnili stanovalci Čargove ulice in opozorili na slabo izvajanje 
del ( zasip cevi z ilovico, premikanje hidranta.). Ulica je sedaj razkopana in v ta 
jašek se sedaj polaga samo vodovodne cevi, projekt pa ni predvidel tudi 
položitev električnega in telefonskega kabla zemljo tako da bi se te komunalne 
vode umaknilo s streh. Prav tako ni bilo nobenega usklajevalnega sestanka s 
stanovalci, kaj tam urediti; 

Župan in dir. občinske uprave sta pojasnila, da ima investicija naziv Vodovod Čargova. Ko 
se je urejalo vodovod na Gregorčičevi ulici v Desklah, je občina ponudila tudi Elektro 
Primorski, če bi sodelovali pri projektu, pa so odklonili. Enaka zadeva je s Telekomom. 
 
Občinski svetnik Slavko Jereb: 

- cesta Kanal – Lig je v zelo slabem stanju, na kar opozarja že štiri leta, pa se do 
sedaj ni zgodilo nič. Občina naj od upravljalca ceste zahteva, da sanira udarne 
jame in zmrzlinske razpoke. Po tej cesti se ne da več voziti. Občina mora 
skrbeti za vse občane, če ne gre drugače, naj se to cesto prekategorizira v 
občinsko, ker so vse občinske ceste v boljšem stanju kot državne; 

- čimprej naj se očisti kontejnersko mesto pri marketu v Kanalu, na kar opozarja 
že tri mesece. Kdor je organiziral akcijo zbiranja plastenk, naj odpelje še vreče 
s plastenkami, ker je vse razmetano in nasmeteno. 

Občinski svetnik Marko Bucik se strinja, da je cesta Kanal-Lig zelo slaba in opozoril 
tudi na zelo slab del ceste od Rodeža do Deskel. 
Že na začetku leta je dal pobudo, da se naredi projekt za stopnice na Čargovo ulico. 
Predlaga, da če bo ostalo kaj denarja od investicije, naj se ga nameni za sanacijo 
omenjenih stopnic, kjer je že ograja zelo slaba. 
 
Občinski svetnik Valter Valentinčič: 

- ali se je že postavilo zabojnik za odpadno PVC folijo pri Testenih, kar je 
predlagal že pred tremi meseci; 

Župan je odgovoril, da tam zabojnika ne bo, ker so občani dolžni ta odpad odpeljati na zbirni 
center za odpadke v Bodrež. 
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Občinska svetnica Milena Čargo: 

- na Kanalskem Vrhu so zabiti štirje jaški in zato voda ne odteka. Ko se bo delalo 
odvodnjavanje, naj se upošteva mnenje krajanov, da bo zadeva dobro izvedena. 

 
Občinski svetnik Bruno Colavini: 

- že pred tremi sejami je vprašal za revizorsko poročilo; 
- glede na to, da se v ponedeljek začne javna razgrnitev OPN-ja, je predlagal, da 

občina objavi obvestilo o tem tudi v Primorskih novicah. Predstavitev OPN-ja v 
Kalu nad Kanalom naj bo v prostorih krajevne skupnosti; 

Župan in direktorica sta odgovorila,  da je revizorsko poročilo lahko informacija javnega 
značaja, kar pomeni, da je potrebno vložiti vlogo in v njej definirati kateri del, kakšno poročilo 
se zahteva. Obvestilo o javni razgrnitvi se je objavilo na spletni strani občine in na krajevno 
običajen način. Ceneje za občino bi bilo, da se obvestilo pošlje vsakemu gospodinjstvu v 
občini kot objava v Primorskih novicah. Lokacijo v Kalu nad Kanalom se lahko spremeni. 
Javna razgrnitev bo trajala dva meseca, javne razprave pa se bodo odvijale v Ligu in Kanalu 
28. julija, v Kalu nad Kanalom in Desklah pa 29. julija. 
 
Podžupanja se je, je glede na to, da je bila ta seja občinskega sveta verjetno zadnja v tem 
mandatu, zahvalila članom občinskega sveta, županu in občinski upravi za dobro 
sodelovanje in opravljeno delo. Tistim članom občinskega sveta pa, ki se bodo v jesenskem 
obdobju podali na nove volitve je zaželela veliko sreče in uspeha. 
 
Seja je bila snemana in zaključena ob 21,45 uri. 
 
 
 
 
Zapisala        Podžupanja 
Lenka Horvat        Milica Zimic 
 
 
 
 
Priloga: 

- lista prisotnosti 
- zapisnik odbora za gospodarstvo 
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ČISTOPIS SPREJETIH SKLEPOV 

33. REDNE SEJE, ki je bila 1. julija  2010 ob 17,00 uri 
 
Potrdi se zapisnik 32. redne seje občinskega sveta in poročilo o realizaciji sprejetih sklepov ter 
zapisnik 4. izredne seje občinskega sveta ter poročilo o uresničitvi sprejetih sklepov. 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o porabi koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo – 2.branje. 

Sprejme se Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo. 
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Ocene požarne ogroženosti občine Kanal ob 
Soči.  

Potrdi se Ocena požarne ogroženosti Občine Kanal ob Soči. 
 

3. Seznanitev in razprava o Poročilu o poslovanju družbe Komunala Nova Gorica 
d.d. in izvajanju gospodarske javne službe ravnanja z odpadki v letu 2009 za 
Občino Kanal ob Soči. 

Pri tej točki občinski svet ni sprejel nobenega sklepa. 
 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta za ureditev avtobusnega postajališča Ajba in izvedba 
priključka Ajba na glavno cesto. 

Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta ( DIIP) za ureditev avtobusnega 
postajališča Ajba in izvedba priključka Ajba na državno cesto G2-103/1008 Ušnik – Plave. 
Sklep velja takoj. 
 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta – večnamenski objekt na Srednjem. 

Sredstva v višini 17.800 EUR se namenijo za izvedbo nujnih vzdrževalnih del na/v objektu 
Kulturni dom M. Gabrijelčiča na Srednjem. 
O predlaganem DI-IP-u za ureditev večnamenskega objekta bo sklepal občinski svet v novi 
sestavi po jesenskih lokalnih volitvah. 
Sklep velja takoj. 
 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o potrditvi invest programa za 
nadaljevanje obnove telovadnice OŠ Kanal – 2. faza v večnamensko dvorano. 

Potrdi se novelacija Investicijskega programa za Rekonstrukcijo stavb telovadnica Osnovna 
šola Kanal, junij 2010, ki ga je izdelalo podjetje APR Poslovno svetovanje d.o.o., Pot v Zeleni 
gaj 29b, 1000 Ljubljana. 
Sklep velja takoj. 
 

7. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o zagotovitvi dodatnih sredstev 
JZGRD – GE Nova Gorica. 

Na postavki 4070040 Dejavnost poklicnih gasilskih enot se v proračunu za leto 2010 
zagotovi dodatna sredstva v višini 876,33 EUR za zvišano prispevno stopnjo obveznega 
dodatnega pokojninskega zavarovanja. Znesek se uskladi z rebalansom proračuna za leto 
2010. 
Sklep velja takoj. 
   

8. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o koriščenju sredstev proračunske 
rezerve. 

Za sanacijo poškodovanih infrastrukturnih objektov v neurju 25. 12. 2009 se bodo koristila 
sredstva proračunske rezerve v višini 25.311,00 EUR. 
Sklep velja takoj. 



 15 

 
9. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o spremembi Sklepa o ponovnem 

aktiviranju podružnične šole Kal nad Kanalom. 
Občina Kanal ob Soči kot ustanoviteljica v šolskem letu 2010/2011 ponovno aktivira 
Podružnično šolo Kal nad Kanalom. 
V PŠ Kal nad Kanalom se ustanovi en oddelek 1. razreda za 4 učence s podaljšanim 
bivanjem. 
V matični osnovni šoli Kanal se v šolskem letu 2010/2011 organizirata dva oddelka 1. 
razreda za 27 učencev.  
Občina zagotovi sredstva za nadstandardni program z rebalansom proračuna za leto 2010 
ter potrdi sistemizacijo za potrebna delavna mesta. 
Sklep velja takoj. 
 

10. Premoženjsko pravne zadeve. 
10/1.  
S tem sklepom se ukine status grajenega javnega dobra na spodaj navedenih 
nepremičninah: 
- na parc. št. 4140/3 vpisani v vl. št. 1159 k.o. Deskle, 
- na parc. št. 514/1 vpisani v vl. št. 244 k.o. Vrh kanalski, 
- na parc. št. 1341/2 vpisani v vl.št. 219 k.o. Ukanje, 
- na parc. št. 1357 vpisani v vl.št. 209 k.o. Ukanje. 
Nepremičnine iz 1. člena tega sklepa prenehajo imeti status grajenega javnega dobra in 
postanejo lastnina Občine Kanal ob Soči. 
Po vpisu lastninske pravice na nepremičninah iz 1.člena tega sklepa v korist Občine Kanal 
ob Soči, se izvede prodaja navedenih nepremičnin v skladu z Uredbo o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in sicer po metodi 
neposredne pogodbe. 
Izhodiščna cena za določitev kupnine bo cenitveno poročilo sodnega cenilca in izvedenca 
gradben stroke. Stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/2. Sklep o nakupu nepremičnin. 
Občina Kanal ob Soči kupi del nepremičnine parc. št. 277/3 vpisane v vl.št.239 k.o. Ročinj in 
del nepremičnine parc.št.277/2 vpisane v vl.št.564 iste k.o. v skupni izmeri cca 35,65 m2. 
Nakup delov nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izveden po končanem postopku 
parcelacije. Vrednost nepremičnin bo določena s cenitvijo sodno zapriseženega cenilca 
gradbene stroke. 
S tem sklepom se letni program pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2010 
dopolnjuje z delom nepremičnin parc.št. 277/3 in 277/1, obe k.o. Ročinj. 
Plačnik stroškov parcelacije in stroškov vezanih s sklenitvijo pravnega posla je občina Kanal 
ob Soči. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/3. Sklep o prodaji stavbnega zemljišča 
Občina Kanal ob Soči proda spodaj navedeno stavbno zemljišče: 

- parc. št. 494/1 – njiva v izmeri 481,00 m2 vpisana v vl.št.359 k.o. Anhovo 
- parc. št. 758 – travnik v izmeri 310,00 m2 in ekstenzivni sadovnjak v izmeri 300,00 

m2 vpisana v vl. št. 27 k.o. Morsko, 
- parc. št. 910 – ekstenzivni sadovnjak v izmeri 277,00 m2 vpisana v vl.št.479 k.o. 

Ajba. 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa se proda v skladu z Uredbo o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in sicer po metodi 
javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnin iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve sodno 
zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
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Vsi stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 
10/4. Sklep o prodaji nepremičnin. 
Občina Kanal ob Soči proda: 

- solastniški delež do ½ na stanovanjski stavbi Ajba 5, ki obsega parc.št. 5/2-stavbišče 
v izmeri 398,00 m2 in parc. št.5/3 – dvorišče v izmeri 140,00 m2, obe vpisani v vl.št. 
239 k.o. Ajba, ter solastniški delež do ½ na pripadajočih nepremičninah parc.št. 7/6 – 
gospodarsko poslopje v izmeri 532,00 m2 in njiva v izmeri 300,00 m2, vse vpisane v 
vl.št.239 k.o. Ajba, 

- stanovanjsko stavbo Morsko 15, ki obsega nepremičnine parc. št. 832-stavbišče v 
izmeri 230,00 m2 in parc. št.831 – stavbišče v izmeri 400,00 m2, obe vpisani v 
vl.št.27 k.o. Morsko. 

Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa se proda v skladu z z Uredbo o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin ( Ur.l.RS, št. 84/07, 94/07,100/09) in sicer po metodi 
javnega zbiranja ponudb. 
Vrednost nepremičnin iz prve točke tega sklepa bo določena na osnovi cenitve sodno 
zapriseženega cenilca in izvedenca gradbene stroke. 
Vsi stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla bremenijo kupce nepremičnin. 
Ta sklep velja takoj. 
 
 

11. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
11/1 
Lovski družini Kanal se sprosti sredstva iz proračuna občine v letu 2010, ki so se zamrznila 
na podlagi sklepa občinskega sveta št. 032104-0011/2010 z dne 18.3.2010. 
Sklep velja takoj. 
11/2 
Najemniku neprofitnega trisobnega stanovanja, Gradnikova 28, Kanal, last občine Kanal ob 
Soči, oddanega v najem z najemno pogodbo št. 3-115/81 z dne 22.4.1981 se delno odpiše 
dolg iz naslova neplačevanja najemnine v višini 2.214,00 EUR. 
Sklep velja takoj. 
 

 

 

 

         Podžupanja 
         Milica Zimic 


